
活动报名流程说明 

Introduction to Activity Registration 

1. 登录 http://dormnew.sjtu.edu.cn 界面，用户名为学号，密码为护照号后 6 位。 

Register at http://dormnew.sjtu.edu.cn, the user name is the student ID number, the 

password is the last six number of your passport. 

 

2. 进入生活服务平台后，将显示两个通知，学生可以点击“查看”，了解活动详情。然后选

择“活动报名”。学生应注意校区的选择，闵行校区的学生只能选闵行校区的活动进行报

名，徐汇的学生只能选择徐汇的活动进行报名。（请在报名时注意，如果校区选择错误

可能将导致您的报名被取消） 

There will be two notices shown on the first page. Students can pick ”Detail” for more 

information. Then choose “Activity registration”. Students should pay attention to 

which campus do they belong to. Students from Minhang Campus can only choose 

the activity of Minhang Campus, the same as the students from Xuhui Campus. 

(Please be aware of the choice, mistaken choice may lead to registration canceled.) 

http://dormnew.sjtu.edu.cn/
http://dormnew.sjtu.edu.cn/


 

 

3. 点击“报名” 

Click “Enroll”. 

 

4. 进入到填写信息界面，学生需填写手机号码并提交。 

Students should fill his/her phone number and submit. 



 

5. 信息提交成功将显示如下界面。学生的报名需要等待管理员通过报名申请。 

After enrolling information successfully, the registration application needs to be 

approved by the administrator. 

 

6. 管理通过申请，将发送短信及邮件通知报名成功。 

Once administrator approves your registration application, you will get a confirmed 

message and email. 

 

 


